

18 September 2020

SSCPSPTA Notice No. 2 Recruitment of Parent Volunteers

Dear Parents,

Thank you for your continuous support to the PTA activities. We are now recruiting volunteers to help in PTA and school events for the academic year 2020-21. If you are interested to join our team, please put a "tick" in the appropriate brackets on the attached reply slip and return it to the class teacher by 28 September 2020 (Monday).

By submitting the reply slip, you agree that SSCPSPTA can use or/and transfer the personal data collected from you for the purpose of organising SSCPSPTA activities. Please contact Mr Banny Wong at 9388 4933 if you have any queries.

Yours sincerely, SSCPSPTA

家長教師會通告第二號 招募家長義工

致各家長:

多謝各家長對本會的支持。本會現正招募「家長義工」,為 2020-21 年度由家長教師會或學校所舉辦之各項活動提供協助。如有興趣參加之家長,請在回條上適用的括號內加"✔",並於二零二零年九月二十八日(星期一)或以前交回班主任轉交本會。

家長交回這回條, 即表示你同意本會可以使用或/及轉交你向本會提供的個人資料以作籌辦本會活動之用。如有任何查詢,請聯絡黃駿傑先生(電話: 9388 4933)。

此致

家長教師會會員 台鑒

家長教師會 謹啟

Reply Slip / 回條 Recruitment of Parent Volunteers / 招募家長義工

Please put a tick in the appropriate bracket(s) below and complete the required information. 請在以下適當位置加"✓"並填妥所需資料。

()	Photo-taking for PTA or School Events			
	為家長教師會或學校活動拍照			
Helpers for PTA or School Events 為家長教師會或學校活動提供協助				
Therpers for Tix of School Events 為家民教師自氨字权/自動提供關助				
()	Family Fun Day (Details to be confirmed)			
	親子聯歡同樂日 (詳情待定)			
()	Sports Meet (9 Feb 2021 – Tuesday)			
	陸運會 (二零二一年二月九日星期二)			
()	Swimming Gala (6 May 2021 – Thursday)			
	水運會 (二零二一年五月六日星期四)			
()	Spring Social (Details to be confirmed)			
	春郊遊樂 (詳情待定)			
()	Putonghua Reading Club 普通話閱讀會			
()	Library Helpers 圖書館			
()	Community Service 社會服務			
Sponsorship 贊助				
()	To be one of our sponsors for PTA Events			
	贊助家長教師會活動			
Name of Parent			Contact No	
家長姓名:			聯絡電話:	
Name of Student(s)			Class(Number):	
學生姓名:			班別(學號):	()
Email			Parent's Signature	
電郵地址:			家長簽名:	

Please complete this reply slip and return it to the class teacher **on or before 29 September 2020 (Tuesday)**. 請將填妥之回條於**二零二零年**九月二十九日(星期二)或以前交回班主任轉交本會。